



တၢ်ယုသ့ၣ်ညါတၢ်လၢအ့ထၢၣ်နဲးအဒးတဖၣ်မိၢ်ပၢ်/ပုၤဘၣ်ထွဲဒီးကိဖိတၢ်အၢၣ်လီၤဟ့ၣ်ခွဲး

Google Suite Parent/Guardian Consent

ကိဖိမိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးကိဖိတဖၣ်

ဖဲအဲးခြၢၢ်ကဗျာ်ကိတဖၣ်,ပသုဝဲဒၣ်G အဒးတဖၣ်လၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အဂီၢ်ဒီးပကျဲးစးမၤန့ၢ်ဘၣ်နတၢ်ဟ့ၣ် အခွဲးလၢအကဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဒီးရဲၣ်ကျဲၤတၢ်မၤလၢG အဒးတဖၣ်လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်လၢအပၢ်ဖျါထီၣ်တၢ်ကူၣ် ဘၣ်ကူၣ်သ့လၢအဘၣ်ယးဒီးနဖိန့ၣ်လီၤ.G အဒးတဖၣ်လၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အံၤမ့ၢ်တၢ်လၢအပၢ်လီၤကျဲၤလီၤ တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့တၢ်ထုးထီၣ်ပနံၣ်အဂံၢ်သဟီၣ်အတၢ်ပိးတၢ်လီတဖၣ်လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ် လၢအ့ထၢၣ်နဲးလၢအပၢ်ယုၣ်စ့ၢ်ကိးဝဲဒၣ်ဒီးကွံၣ်မ့ၢ် Gmail,လံာ်နံၣ်လံာ်လၢ,လံာ်တၢ်မၤနီၣ်မၤယါ,တီၤဒးပူၤ,ဒီးအါ န့ၢ်အကကွဲၤ၁၀ကိဖိဒီးကိသရၣ်သရၣ်မ့ၣ်တဖၣ်သ့အီၤလၢဟီၣ်ခိၣ်ဒီဖျါန့ၣ်လီၤ.ဖဲအဲးခြၢၢ်ကဗျာ်ကိတဖၣ်,ကိဖိ တဖၣ်ကဘၣ်သ့ဝဲG အဒးတဖၣ်အတၢ်ပၢ်ဖျါလၢအကမၤဝံၤဝဲဒၣ်အတၢ်မၤမူဒါတဖၣ်,တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါလိာ် သးဒီးအသရၣ်တဖၣ်,ကဆဲးလီၤအမံၤဆူဒြဲးအပူၤ,ဒီးကမၤလိဝဲဒၣ်၂၁နံၣ်ယၤဖိၣ်အနီၢ်ဂံၢ်ပနီၣ်တၢ်ကဲထံဖိကိာ် ဖိအတၢ်သ့စ့ခိၣ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါလၢအဖိလၢအံၤကဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒၣ်တၢ်စံးဆၢတဖၣ်လၢအဘၣ်ယးဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်လၢ အယးဒီးGoogle တၢ်လၢအပၢ်ယုၣ်ဒီးနဖိအနီၢ်ကစၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤသ့ဒီးတသ့.

တၢ်လၢGoogle ထၢဖိၣ်ပၢ်ဖိၣ်ဘၣ်ယးဒီးနီၢ်ကစၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်မ့ၢ်မနုၤလဲၣ်?

Google သ့ဝဲတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဝဲအံၤဒ်လဲၣ်?

Google ကမၤဖျါထီၣ်ကပၢ်ဖျါထီၣ်ယဖိအနီၢ်ကစၢ်အတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခါ?

Google သ့ဝဲဒၣ်ကိဖိအနီၢ်ကစၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်တၢ်သ့အီၤန့ၣ်လီၤအီၤလၢK ဒီး၁၂တီၤကိတဖၣ်ဒီးတုၤဆူတၢ်ပၢ် ပနီၣ်အီၤလၢအဟူထီၣ်သါလီၤအလီၢ်ခါ?

မ့ၢ်ယဖိဟ့ၣ်ပုၤဂၤအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူပုၤလၢအသ့ဝဲဒၣ်Google suite လၢအဘၣ်ယးဒီးအတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ် သ့အတၢ်ပၢ်ဖျါသ့ခါ?

ဝံသးစူၤဖးတၢ်အံၤလီၤတံၢ်လီၤဆဲး,နတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်မ့ၢ်အိၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါပုၤ,မ့ၢ်ဝံၤဆဲးလီၤဘၣ်နမံၤလၢတၢ်ဖိလၢခိ ဖျါလၢနဖးလံာ်တၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအံၤဝံၤဒီးနအၢၣ်လီၤဟ့ၣ်အခွဲးန့ၣ်လီၤ.နမ့ၢ်တအၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်တဟ့ၣ်အခွဲးတ ခိ,ပဟ့ၣ်အခွဲးတသ့လၢနဖိသ့ဝဲဒၣ်G အဒးတဖၣ်လၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အတၢ်ပၢ်ဖျါထီၣ်ဘၣ်.ကိဖိတဖၣ်လၢ

အသုခဲဒၣ်Google အကျိၤကျဲတသ့ဘၣ်တဖၣ်ကဘၣ်သုခဲဒၣ်ခိၣ်ဖျူထၢၣ်လၢအကမၤဝံၤအတၢ်မၤမူဒါတဖၣ်မ့တ
မ့ၢ်မၤသကိးတၢ်ဒီးပုၤတၢ်ဂၤလၢအတၢ်ပတီၢ်ထဲသိးလိာ်သးန့ၣ်လီၤ.

ယဟ့ၣ်အခွဲးလၢအဲးခြၢၢ်ကမျၢၢ်ကိတဖၣ်လၢအကဒုးအိၣ်ထီၣ်/အံးထွဲကွၢ်ထွဲ G အဒေးတဖိၣ်လၢတၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်
သ့တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်အံးမူဒါလၢယဖိဒီးတၢ်ယုထံၣ်သ့ၣ်ညါတၢ်လၢအဘၣ်ဃးဒီးအုထၢၣ်နးအတၢ်ထၢဖိၣ်ဟံၣ်ဖိၣ်
,သုခဲဒီးဟံၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ဃးဒီးယဖိထဲတမံၤလၢအတၢ်ပညိၣ်တဖၣ်အတၢ်မၤဖျါထီၣ်လၢလံာ်ဘိး
ဘၣ်သ့ၣ်ညါအပူၤဖဲအဖီလၢန့ၣ်လီၤ.

G အဒေးတဖိၣ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်သ့အလံာ်ဘိးဘၣ်သ့ညါဆူကိဖိမိၢ်ပၢ်တဖၣ်ဒီးပုၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးကိဖိတဖၣ်

တၢ်ဘျူး

အဲးခြၢၢ်ကမျၢၢ်ကိတဖၣ်

ကွဲးလီၤကိဖိအမံၤအပဲၤ

မိၢ်ပၢ်/ပုၤဘၣ်ထွဲဒီးကိဖိကွဲးလီၤအမံၤ

မိၢ်ပၢ်/ပုၤဘၣ်ထွဲဒီးကိဖိဆဲးလီၤအမံၤ

မုၢ်နံၤမုၢ်သီ